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Zaterdag 8 oktober

10:40 – dagvoorzitter Leonie Gerritsen (Raadslid PvdD Den Haag) opent de Algemene
Vergadering.

Leonie Gerritsen (Raadslid PvdD Den Haag): stelt zichzelf voor en introduceert het thema
van dit congres: Waternood. Ze houdt zich zelf ook bezig met water in de raad. Vorig
congres vond ze het heel leuk om dagvoorzitter te zijn, ze was enorm geïnspireerd. Ze
bedankt iedereen die aanwezig is.

Ines Kostic (Statenlid PvdD Noord-Holland): stelt zichzelf voor. Het is de eerste keer dat
ze dagvoorzitter is op een PINK! congres, dus wees een beetje lief voor haar. ;) Ook Ines
houdt zich toevallig bezig met water in haar portefeuille. Laatst heeft ze een themamiddag
rondom water georganiseerd, waar ook Daphina (een van de sprekers) bij aanwezig was.

Leonie Gerritsen (Raadslid PvdD Den Haag): stelt de gasten voor. Gerard Kuipers is er
namens de Partij voor de Dieren. Er is één iemand van DWARS: Jeppe. Van PerspectieF
zijn Bart en Jens aanwezig. Er is een prikkelarme ruimte naast de merchandise ruimte. Er is
ook een fotograaf. Mocht je niet op de foto willen, laat het weten aan de fotograaf, een
dagvoorzitter of iemand van de organisatie.

Leonie Gerritsen (Raadslid PvdD Den Haag): moties & amendementen met een positief
bestuursadvies worden alleen besproken als dat is van tevoren aangegeven bij Nicole.
Nayra en Rosa zijn te benaderen als je vragen hebt over het stemmen of het programma.

Leonie Gerritsen (Raadslid PvdD Den Haag): we zijn nu bij de opening en het doornemen
van de agenda. Moeilijke woorden staan in het programmaboekje.

Nicole Dick (Landelijk Bestuur): het programmaboekje heeft iedereen in de mail
ontvangen en staat op de website. Op Extranet (de ledenwebsite) onder ‘Congresstukken’.

Leonie Gerritsen (Raadslid PvdD Den Haag): we gaan nu een teststemming doen. Voor
16 mensen is dit hun eerste PINK! congres. Welkom!

10:53 – de agenda is aangenomen. Er waren geen tegenstemmen. Onthouden was niet
mogelijk.

10:55 – speech Xenia

Xenia Minnaert (Landelijk Bestuur):We zijn gegroeid in ledenaantal. Het ging de
afgelopen 3 jaar niet zo goed met PINK! vanwege COVID-19 en een conflict tussen een
eerdere voorzitter en de Partij voor de Dieren. Gelukkig zijn we nu echt aan het groeien als
verandering: de relatie met de moederpartij is verbeterd, veel leden leveren input en zijn
betrokken en PINK! heeft goede contacten met externe partijen.

10:58 – financiën door Guus en de kascommissie
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Guus Beckett (Landelijk Bestuur): PINK! is afgelopen jaar met 300 leden gegroeid. Er
hebben wat veranderingen plaatsgevonden in de bestuursfuncties: Bestuurslid Ledenbinding
heet nu Bestuurslid Organisatie. Bestuurslid Communicatie en Bestuurslid Promotie zijn
samengevoegd in Bestuurslid Pers & Promo. De functie Vorming & Organisatie is
toegevoegd. In 2021 hebben we 71 activiteiten georganiseerd, ondanks COVID-19. De
jaarrekening is inmiddels goedgekeurd door de accountant en opgestuurd naar het
Ministerie. Er wordt straks gestemd over de correctheid van de jaarrekening, niet over of je
het eens bent met de keuzes die zijn gemaakt. PINK! heeft €5000 meer gekregen dan
begroot, omdat de PvdD een extra zetel in de Tweede Kamer heeft. De inkomsten uit
contributie waren lager dan begroot, omdat er dubbelingen in het ledenaantal zaten. Aan de
promotour is bijna niets uitgegeven, doordat er geen fysieke introductieweken waren
vanwege COVID-19. We hebben het boek ‘Jongeren. Klimaat. Nu.’ naar leden gestuurd, hier
is veel geld aan besteed qua postzegels en verzendkosten. De begroting voor 2023 is
samen met lokale afdelingen opgesteld. Op basis van de feedback van de kascommissie, is
het begrotingsoverzicht versimpeld en compacter gemaakt. Alle afdelingen zijn nu
samengevoegd. Er is een andere tabel waarin de begroting per afdeling staat. Het bestuur
en de leden zijn weer meer aan het reizen nu na COVID-19, dus daar wordt meer voor
begroot. Ook voor het kaderkamp en de buitenlandexcursie is meer geld vrijgemaakt. We
hebben deze keer meer begroot dan we te besteden hebben, om ervoor te zorgen dat alle
subsidie daadwerkelijk uitgegeven wordt, ook als er activiteiten niet doorgaan.

Laurens Kok (kascommissie): excuses dat de brief te laat online is gekomen. We zijn er te
laat mee begonnen en hadden de brief naar het verkeerde e-mailadres gestuurd. Onderaan
de brief staat een korte samenvatting. De samenvatting is dat de samenwerking met de
accountant niet goed verliep door late reacties, dit is de penningmeester niet aan te rekenen.
De begroting bevat geen verrassingen. Het advies aan de penningmeester is om gedurende
het jaar goed op te letten of er genoeg geld wordt uitgegeven wanneer er activiteiten niet
doorgaan. Ook mag er iets soepeler omgegaan worden met uitgaven van afdelingen: er
hoeft niet bespaard te worden, want we moeten de subsidie opmaken.

11:09 – Laurens leest de brief van de kascommissie voor

Sanne Watson (kascommissie): lees altijd de financiële stukken voor je naar het congres
komt, want zoals Laurens zei: waar geld aan uitgegeven wordt, is wat de vereniging
belangrijk vindt.

Laurens Kok (kascommissie): het zou goed zijn als er meer dan 2 personen in de
kascommissie kunnen plaatsnemen, dit wordt meegenomen in de statutenwijziging. De
kascommissie is ook gevraagd om

Indra Gesink (Noord-Brabant): goed werk. In 2020 waren er te weinig uitgaven. Is er als
gevolg daarvan subsidie ingehouden? Is er actie ondernomen om dit te compenseren?

Guus Beckett (Landelijk Bestuur): nee, we hebben juist meer subsidie gekregen dan
verwacht.
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Wouter Gepken (Overijssel): we zijn naar Portugal geweest. Hoeveel heeft dat PINK!
gekost en is dat de investering waard geweest?

Guus Beckett (Landelijk Bestuur): de reis heeft PINK! €5000 gekost, zoals ieder jaar
wordt begroot voor de buitenlandexcursie. Tijdens de bestuursverantwoording kun je aan
Miroya vragen of het de kosten waard was.

Joel Gaida (Noord-Nederland): wat zijn de redenen voor verschillende begrotingen per
afdeling?

Guus Beckett (Landelijk Bestuur): ik heb samen met Miroya besproken wat het budget
voor iedere afdeling zou moeten zijn op basis van wat een realistisch aantal van activiteiten
voor die afdeling is. Dit is naast de begroting gelegd die door iedere afdeling is ingediend.
We hebben het gemiddelde genomen van de inschatting van de afdeling en het landelijk
bestuur en dat als budget toegekend.

Joel Gaida (Noord-Nederland): wat als kosten hoger uitvallen, mag je dat dan alsnog
declareren?

Guus Beckett (Landelijk Bestuur): ja, de begroting kan in overleg aangepast worden. Ik
zal tijdens het jaar een update naar afdelingen sturen over hoeveel er tot dan toe uitgegeven
is.

Laurens Kok (kascommissie): als je het niet eens bent met de begroting, kun je op het
congres een amendement op de begroting indienen.

Fee Schot (Noord-Brabant): wie is onze accountant?

Guus Beckett (Landelijk Bestuur): Faas. Dezelfde accountant die de Partij voor de Dieren
en de andere nevenorganisaties van PvdD hebben.

Frans Gepken (Overijssel): ik ben laatst vergeten om een bonnetje te vragen na een
activiteit. Dat ging om ongeveer €50. Dat kon ik dus niet declareren, door het ontbreken van
een bonnetje. Wat is het tolerantiebeleid rondom vergeten bonnetjes? Hoeveel bonnetjes
mag je vergeten? Nu is het opgelost door de kosten te splitsen onder de aanwezigen
middels een Tikkie.

Guus Beckett (Landelijk Bestuur): je mag geen bonnetjes vergeten. Er wordt altijd
meegedacht over hoe je toch bewijs kunt ophalen. Alleen een pinbon is ook niet genoeg,
want dan kunnen de penningmeester en kascommissie de uitgaven niet declareren. Dit staat
in het declaratieprotocol.

Leonie Gerritsen (Raadslid PvdD Den Haag): we gaan stemmen over de notulen van het
voorjaarscongres 2022, de begroting voor 2023 en de jaarrekening van 2021.

11:25 – 34 stemmen voor, 0 tegen, 13 onthoudingen. Notulen voorjaarscongres 2022
vastgesteld.
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11:25 – 45 voor, 0 tegen, 3 onthoudingen. Begroting 2023 vastgesteld.

11:26 – 38 voor, 0 tegen, 8 onthoudingen. Jaarrekening 2021 vastgesteld.

Leonie Gerritsen (Raadslid PvdD Den Haag): stelt spreker Daphina voor.

11:27 – lezing door mr. dr. Daphina Misiedjan.

Ines Kostic (Statenlid PvdD Noord-Holland): wordt watergebruik voor vlees ook
meegerekend in de 100L waar je maximaal recht op hebt per persoon?

Daphina Misiedjan (spreker Erasmus Universiteit Rotterdam): nee.

Indra Gesink (Noord-Brabant): waarom wordt indirect waterverbruik door dieet niet
meegenomen in die berekening?

Daphina Misiedjan (spreker Erasmus Universiteit Rotterdam): 100L is waar je maximaal
recht op hebt. Wij leven in een samenleving waarin we meer gebruiken dan we recht op
hebben. Het zou inderdaad goed zijn om te kijken naar ieders waterfootprint om een betere
wereldwijde balans in watergebruik te garanderen. Verplicht stellen dat er veganistisch
gegeten moet worden, is voor sommige gemeenschappen een brug te ver.

Thijmen Fellinger (Overijssel): vallen onder ‘livestock products’ ook de granen die aan
dieren gevoerd worden?

Daphina Misiedjan (spreker Erasmus Universiteit Rotterdam): met ‘livestock products’
wordt bedoeld wat er nodig is om vlees te produceren. Granen voor consumptie vallen onder
‘cereals’.

Eloy Overvelde (Noord-Brabant): via welke middelen kunnen we in Nederland het snelste
resultaat behalen?

Daphina Misiedjan (spreker Erasmus Universiteit Rotterdam): Het initiatief ‘Rechten
voor de natuur’ zou hier ook kunnen werken, maar in een iets andere vorm. In Nederland
kunnen commissies opgezet worden om te onderzoeken wat een rivier zelf nodig heeft,
onafhankelijk van wat mensen ermee willen. Ondanks de scheiding tussen kerk en staat
hebben we wel grondwaarden die we allemaal delen. Sommige bedrijven hebben nu ook de
natuur als aandeelhouder.

Noah (Noord-Holland): net werd ecocide genoemd. Kun je daar nog iets over vertellen?

Daphina Misiedjan (spreker Erasmus Universiteit Rotterdam): dat is een andere tak van
initiatieven. De initiatieven rondom ecocide gaan over het strafbaar stellen van schade aan
de natuur. Daar loopt nu een campagne voor, om dat mogelijk te maken. Want nu erkennen
we alleen
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Bestuursverantwoording.

Merel Muller (Landelijk Bestuur): Er zijn nog weinig reacties op de diversiteit enquête,
waarschijnlijk doordat deze op Extranet stond, waardoor niet iedereen toegang had. Nu is de
link openbaar, dus vul de enquête alsjeblieft alsnog in.

Thijmen Fellinger (Overijssel): als je de enquête eerder al ingevuld had, moet je dat dan
nu nog een keer doen?

Merel Muller (Landelijk Bestuur): nee.

Bestuurspresentatie.

Miroya Reinders (Landelijk Bestuur): Allereerst een terugblik op de moties die vorig
congres zijn aangenomen en hoe het bestuur deze heeft uitgevoerd.

- Guus heeft geprobeerd om het geld uit Vegan Masters te halen. 50 van de 1000
aandelen zijn verkocht voor in totaal 200 euro. Het is erg lastig om de andere
aandelen ook te verkopen, doordat heel veel aandeelhouders van hun aandelen af
willen. De markt was ook een tijdje gesloten. We stellen daarom voor om tegen elke
prijs (zelfs gratis) de aandelen weg te doen en willen jullie voorleggen of dit oké is.

- Wat betreft meer focus op de kernthema’s heeft het bestuur besloten een meer
faciliterende rol op zich te nemen. Als concreet resultaat van deze motie is de
themawerkgroep dierenrechten opgericht.

- Aan de hand van de motie over het overzicht aan beleidsvoorstellen zijn meerdere
pagina’s op de website geüpdatet. Extranet is geherstructureerd door Lotte waardoor
er nu een pagina met congresstukken is. Hier zijn zowel de moties en
amendementen van dit congres te vinden, als die van eerdere congressen. Ook de
afdelingspagina’s zijn vernieuwd, zodat de informatie weer meer up-to-date is.

- Er is ook een pagina aangemaakt door Guus waarop alle oude besturen te vinden
zijn, als reactie op de ‘LB-familieboom’-motie. Deze wordt vanaf nu bijgehouden.

Behalve de uitvoering van moties heeft het bestuur ook aan veel andere dingen gewerkt,
waarover we jullie een update willen geven.

- Er was een mogelijk gegevenslek. Hierop hebben wij een privacyverklaring gemaakt,
een protocol voor persoonsgegevens en een aanpassing gedaan aan de
vrijwilligerscontracten. Ook is er een mail gestuurd over de gang van zaken en gaan
we weg van Drive naar een andere manier van opslaan van gegevens. Hierover zijn
we in overleg met de Partij voor de Dieren.

- Verder hebben we veel contact met de Partij. Ook lokale afdelingen hebben dit
contact steeds meer.

- Er zijn een aantal nieuwe protocollen uitgewerkt waaronder de gedragscode.
- Het reglement van orde hebben we herzien en we zijn bezig met het HHR, de

statuten en de handboeken.
- Verder bouwen we ons netwerk op. Onder andere hebben we contacten met Seafirst,

Sea Shepherd, black archives, NJR, etc.
- In het afgelopen half jaar hebben we een buitenlandexcursie naar Portugal, een

komende naar Brussel, een themafeest en kaderkamp georganiseerd. Verder zijn er
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nieuwe besturen in Noord-Nederland, Gelderland en Zuid-Holland onder hoede van
Miroya. de lokale afdelingen hebben meer dan 70 activiteiten georganiseerd.

- In de toekomst hebben we plannen voor contracten voor het LB, het verder
herschrijven van de handboeken, een nieuwe drive (deze voor 2023 af), een
vernieuwd declaratieformulier, willen we afdelingen, commissies en werkgroepen
beter faciliteren en informatie toegankelijker maken.

Ilse Oldenburg (Zuid-Holland): er is een vrij hoog verloop in het landelijk bestuur en ook in
de afdelingsbesturen. Wat is de reflectie van het bestuur hierop?

Xenia Minnaert (Landelijk Bestuur): hier zijn we veel mee bezig. Een deel van de
oplossing ligt in verwachtingsmanagement, zodat nieuwe bestuursleden beter weten waar
ze aan beginnen. Ook is het goed om afspraken te maken met afdelingsbestuurders over
tijdsbesteding en bijvoorbeeld opzegtermijn, zodat bestuursleden niet zomaar weggaan.
Door de nieuwe vrijwilligerscontracten is dit nu duidelijker: als je in een afdelingsbestuur
gaat, moet je daadwerkelijk iets doen. Voorheen was dat blijkbaar niet duidelijk. Voor het
landelijk bestuur is het lastiger, want 2 jaar is een vrij lange termijn. Dit heeft voor- en
nadelen. We hebben hier nog geen oplossingen voor. We zijn nu bezig met het
inventariseren hoeveel uur we per week aan PINK! besteden om een realistischer beeld
hiervan te krijgen en te kijken wat we misschien niet meer moeten doen.

Sanne Watson (Noord-Brabant): er zijn nu dus nieuwe vrijwilligerscontracten. Is het een
idee dat leden van tijdelijke commissies zoals de congresorganisatie ook zo’n contract
ondertekenen?

Xenia Minnaert (Landelijk Bestuur): daar hebben we nog niet aan gedacht, maar het is
wel een goed idee. De contracten zijn voor afdelingen, commissies, thematische
werkgroepen en vrijwilligersfuncties. Voor het landelijk bestuur gaan we ook contracten
opstellen, want die waren er nog niet en dat vonden we een beetje raar.

Noah Dull (Noord-Brabant): ik ben heel blij. Mooi om te zien dat inclusiviteit ook overal bij
wordt betrokken, dus ga zo door.

Wim Smit (Zuid-Holland): ik ben ook heel tevreden. Mijn vraag is: het bestuur geeft aan er
voor alle leden te zijn, maar de voorzitter heeft een anti-mannen groepschat. Hoe valt dit te
rijmen?

Xenia Minnaert (Landelijk Bestuur): de insteek van de groepschat waarnaar verwezen
wordt is niet dat ik alle mannen haat. Het is een groep waarin ik met vrienden zonder nuance
over onze ervaringen met seksisme kan praten. Het is dus ook geen PINK! groep, maar op
eigen titel. Het was niet handig om dat zo in PINK! groepen te delen, dat had ik niet moeten
doen. Bovendien haat ik mannen niet; ik ben kritisch op het systeem en de privileges die
bepaalde groepen daarin hebben. Iedereen mag meedoen in het veranderen van het
systeem, maar we moeten daarin wel de privileges erkennen. Die heb ik zelf ook als wit
persoon.
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Joel Gaida (Noord-Nederland): ik wil nog toevoegen dat geluiden over een
man-onvriendelijke omgeving waarschijnlijk niet goed worden opgevat, want het is natuurlijk
niet zo bedoeld. Daarnaast vraag ik me af of je druk ervaart binnen het bestuur?

Xenia Minnaert (Landelijk Bestuur): ik vind het belangrijk dat iedereen gelijk is en diens
stem kan laten horen.

Gaby Markandu (Overijssel): ik vind het vooral erg dat er zo’n WhatsApp groep nodig is.

Wouter Gepken (Overijssel): ik heb screenshots waarin de groep aangekondigd wordt als
anti-mannengroep. Hoe gaat het bestuur ervoor zorgen dat dit soort anti-mannen retoriek
niet meer plaatsvindt binnen PINK!?

Xenia Minnaert (Landelijk Bestuur): we kunnen mensen niet verantwoordelijk houden voor
hoe ze zijn opgegroeid, maar we moeten wel privileges erkennen en mensen
verantwoordelijk houden voor seksisme en ook racisme. Dat neemt niet weg dat ik de
WhatsApp groep zo niet had moeten delen in PINK! chats.

Ellinoor Jorna (Landelijk Bestuur): Punt van Orde. We kunnen deze tijd beter gebruiken.
Respecteer iemands privéleven, dit is niet relevant: de chat ging buiten PINK! om.

Laurens Kok (Noord-Brabant): over de verkoop van de aandelen: is ernaar gekeken hoe
we als PINK! onze invloed als aandeelhouder kunnen gebruiken?

Guus Beckett (Landelijk Bestuur): ja, maar hier hebben we geen reactie op gehad. Er is
meerdere keren naar Vegan Masters gemaild, maar er is nog niet geantwoord. En de motie
riep expliciet op tot de verkoop van de aandelen.

Laurens Kok (Noord-Brabant): is Xenia nog aanwezig bij de fractievergadering van de
Partij voor de Dieren?

Xenia Minnaert (Landelijk Bestuur): ja, ik ben iedere 2 weken aanwezig bij het
teamoverleg van de Tweede Kamerfractie. Dat is wat anders dan de fractievergadering.

Laurens Kok (Noord-Brabant): haal je er ook wat uit?

Xenia Minnaert (Landelijk Bestuur): het is sowieso goed om aanwezig te zijn voor de band
tussen PINK! en de moederpartij. We proberen ook aan te haken op dingen waar de fractie
mee bezig is qua evenementen.

Laurens Kok (Noord-Brabant): over de hoge werkdruk: er zijn nu geen tegenkandidaten. Is
de werkdruk té hoog? En hoe kunnen wij als leden of kascommissie helpen?

Xenia Minnaert (Landelijk Bestuur): ik besteed zelf 30 uur aan PINK!. Dat is veel, maar de
15 uur die er voor staat is eigenlijk echt te weinig als je er veel uit wilt halen. In 15 uur per
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week kun je het minimale wel doen, maar geen extra projecten oppakken en
doorontwikkelen. Er is ook gekeken naar een financiële bijdrage vanuit PINK!, maar dat is
erg lastig want de kosten lopen enorm hoog op. Zelfs 200 euro per maand zou duizenden
euro’s kosten en maakt niet heel veel uit voor het kunnen komen. Ook krijg je dan gedoe
met belastingen. Dus op die manier gaan we geen financiële tegemoetkoming regelen.

Guus Beckett (Landelijk Bestuur): we zijn wel aan het kijken naar het uitbreiden van de
onkostenvergoeding. Soms zijn we zo veel onderweg, dat we moeten avondeten in de trein.
Dan zouden we zoiets wel kunnen declareren.

Laurens Kok (Noord-Brabant): dat is een goed idee.

Sanne Watson (Noord-Brabant): ik heb een politieke vraag. Tijdens het vorige congres is
er een motie aangenomen over JFVD tegen fascisme. Ik vraag me af wat hiermee gedaan is
en wanneer samenwerking met JFVD wel en niet mogelijk is als afdelingen samen met
andere PJO’s een evenement organiseren.

Xenia Minnaert (Landelijk Bestuur): we hebben het hier als bestuur nog niet echt over
kunnen hebben. Het is een lastige kwestie, dus we zijn er nog niet uit qua richtlijnen. Bij
twijfel: neem vooral contact met ons op!

Sanne Watson (Noord-Brabant): is de motie nog ergens terug te lezen?

Xenia Minnaert (Landelijk Bestuur): dat kan vast geregeld worden.

- Ryan NH: V: hebben jullie een bijbaan naast het bestuur? Zo ja, dan zou je volgens
hem wel financiering moeten krijgen van PINK!. A: ja, Xenia red het niet, maar van
spaarrekening. Bestuur zijn is duur. penningmeester red het wel, Nicole red het net,
maar is heel lastig. Xenia: niet ideale situatie, situatie is niet aantrekkelijk. Ryan: niet
inclusief omdat sommige mensen geen spaarrekening hebben, + mentaal heel
zwaar. Guus: we hebben iemand aangenomen voor sturen van welkomstcadeau’s.
Xenia: het is een tijdelijke tijds investering, hoop is dat het in de toekomst minder
druk wordt.

- Noah NH: Zelf uit LB, gepleit voor groter LB, doordat het veel tijd kost en geld dus.
Ieder bestuurslid een team van paar vrijwilligers om werkdruk te distribueren.

- Lotte van der Heuvel van LB: Stel graag alleen vragen!
- Vivian NB: V: website, Zijn we er nog mee bezig? A: Ja, maar de tijd is er niet om het

uit te voeren. We zijn bezig de site te verduurzamen (dingen op de achtergrond
afsluiten), Extranet wordt verbeterd, afdelings sites worden verbeterd.
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Wijzigingen statuten:
Xenia leest de mail voor.

Vragen
- Manuela ZH: Laurens liet net weten dat de statuten worden aangepast, had hij zich

versproken? A: Nee, hij had gelijk. V : worden de leden op de hoogte gesteld? A: ja
dat gebeurd op het congres.

- Robins Gelderland: V: wijziging in statuten heb je twee derde nodig? A: nee. alleen
aanwezig, maar artikel 1 2 en 5 heb je unaniem nodig van de helft. V: lijkt heel
intensief, kunnen we niet zo’n stemming een jaar lang uitzetten? dan kunnen we
misschien wel de helft mee krijgen. A: Je mag alleen digitaal stemmen als dat in de
statuten staat, maar mag niet hybride zijn. Nu is het zo dat we online wel mogen
congressen, maar alleen door Corona.

- Torben NH: V: welke statuten willen we wijzigen en waarom is dit zo veel geld
waard? A: we hebben te maken met veel wet- en regelgeving en sommige statuten
zijn verouderd en hinderen ons, zoals het niet mogelijk maken van online stemmen.
V: wat zeg je ervan dat de regels die we met de leden afspraken gelden in plaats van
de statuten? A: Wij kunnen niet meedoen aan rechtszaken die iets aanklagen dat
niet in lijn is met onze missie via onze statuten.

- Ingra NB: het wissel van kantoor komt vaak voor, wat maakt het uit? A: fiscaal iets,
daarvoor is het belangrijk. En voor de rechter moeten we nu naar Amsterdam.

- Miroya: die WBTR staat ook in de statuten. we willen het in 1 keer goed doen, anders
kost het veel geld elke keer.

Werkgroepen, afdelingen en commissies.
Noord-Nederland: Er moeten meer bossen komen in het Noorden. En meer Vegan
eierballen!

Utrecht: Ze hebben nog openstaande vacatures: penningmeester, pers en promo en
activiteiten. Kom naar de borrel!

Noord-Holland: de bestuursleden stellen zich voor aan de hand van 3 vragen. Kom
alsjeblieft naar de activiteiten (gelach).

Noord-Brabant: Sanne is nu voorzitter van NB. Er komen veel leuke activiteiten aan!

Limburg: We zitten zelfs in Limburg! Ze zoeken een nieuwe voorzitter en penningmeester
daar, dus geef je op.

Zuid-Holland: Zit in een transitie. We zoeken mensen die mee doen met het bestuur.

Gelderland: Ze zijn nu met z'n drieën, en organiseren goede dingen.
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Overijssel: Kijk vooral even online naar hun filmpje.

Redactie commissie: Brengen BRUL uit en ze zoeken schrijvers.

App commissie: features toevoegen, bug fixen aan de app. Ze hebben het heft in eigen
handen genomen, download nu je eerste update!

Debat commissie: Er zit een revival aan te komen.

Educatiecommissie: Kom bij de commissie!

Actiecommissie: Actiecommissie maakt vette acties tegen gore bedrijven etc. ga daar heen!

Werkgroep dierenrechten: Moties en amendementen maken, lezingen organiseren.

Werkgroep inclusiviteit: We moeten meer mensen erbij want het is heel belangrijk!

Denktank: wordt geherstructureerd en dan nieuw leven ingeblazen.

Moties:

1: toelichting: bestuur zegt dat het niet meer recht te zetten is, kunnen er dan excuses
gemaakt worden? Ten tweede wordt het uit het verband getrokken (zegt bestuur) maar zeg
dan wat je bedoelt.
Toelichting bestuur: het verband was dat de huidige inclusiviteits kwesties niet opgelost
kunnen worden door het huidige systeem. Ze hebben ook feedback van mannen die vonden
dat het juist heel goed was dat ze erop gewezen werden.
Toelichting: er werd gezegd dat we het zonder die mensen moeten doen, maar dat werkt
excluderend, dus kom erop terug svp.

Jasper NB: Als man zijnde vind ik het schokkend dat mannen moties indienen. Mannen
check je privilege.

Tijmen NB: schokkend dat in een wereld met patriarchaat vrouwen die klem zitten excuses
zouden moeten maken aan mannen die vinden dat ze geëxcludeerd worden.

Gaybe: Wat wil je met deze motie?

Wim: rectificatie, excuses op congres.

Jeffery NH: flauw dat het door de sprekers zo wordt aangevallen.

Ilse NH: waartoe moet deze motie leiden?
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Jeffery NH: we hebben het juist vaag gehouden omdat we een andere koers willen zien. Hoe
moet het in het vervolg? We zijn op zoek naar een betere weg.

Stemming:

voor: 12
tegen: 29
Onthouden: 6

Motie 2: vertrekkend bestuurslid

Jeffrey: De poging mensen te motiveren werkt demotiverend. We zijn heel concreet met wat
we hier willen.
Bestuur: negatief want het was op persoonlijke titel en niet via LB, we hebben al een brief
gestuurd met rectificatie. We zouden juist diversiteit moeten motiveren want diversiteit is
belangrijk. We willen MBO’ers erbij.

Jeffery: waarom zou je nog meer vrouwen willen terwijl er al overwegend veel vrouwen zijn?
dan is het toch juist niet divers?

Elinoor: LB is dat zo, maar lokaal is dat niet zo. Iedereen moet zich vrij voelen om te
solliciteren.

Wim: als dat zo is, dan moeten mannen ook aangespoord worden om te solliciteren.

Bestuur: vrouwen twijfelen vaker dan mannen, dus dat was het idee, we willen wel

Jasper: in de Tweede Kamer zitten 58 vrouwen van de 150 zetels, we hebben meer vrouwen
in de politiek nodig.

Miroya: Veel andere PJO’s hebben mannelijke LB’s. We willen ook vrouwen stimuleren.

Wouter: We zijn bewust als indieners van voorheen gezegde, we willen juist includerende
taal zien ipv excluderende taal.

Daan utrecht: Niet-mannen is inclusiever dan vrouwen.

Wim: Zeker! Maar het is een heel complex thema.

Stemming:

Voor: 13
Tegen: 32
Onthouden: 6
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3

jeffery: We vinden het goed dat jullie het probleem betreuren. Wij willen het juist aankaarten.
Zo zijn er wel uitspraken gedaan over dat ze niet in bestuur moeten. Ze doen voor spek en
bonen mee.

Bestuur: Het was niet duidelijk wat er gevraagd wordt. Er staat al in ons reglement dat ook
niet-veganisten mee mogen doen met alles. We willen ons gedrag veranderen, maar weten
niet hoe. We nemen actie als er dingen gezegd worden tegen ons. Samen met de
gedragscode maakt het onduidelijk.

Jeffery: Heel blij dat er steun is voor sentiment, het beeld komt niet overeen met persoonlijke
ervaring, we hebben het over een bepaalde cultuur, dus het is abstract.

Gaybe overijssel: Komen de opmerkingen uit leden of bestuur.,
A: beide, V: leden moeten niet gecensureerd worden.

Nikkie NB: wordt er met ethische keuzes gepraat over veganist zijn?

Jeffery nh: we zijn het eens met veganisme als ethisch toppunt, maar we willen de cultuur
veranderen die niet gewenst is. Er wordt meer gekeken naar wat mensen niet doen.

Xenia LB: Het is nieuw voor mij. Maar we willen duidelijk maken dat we een niet-vegan partij
zijn.

LB: meld dit! we willen dit aankaarten. We hebben een vertrouwenspersoon

Gerard NH: de woordkeuze die niet genuanceerd is maakt mensen onveilig. Het betekent
niet dat je niet welkom bent. Ik roep op tot een beetje meer vertrouwen binnen de
vereniging.

Wim NH: Ik ook! maar soms heb ik daar moeite mee. Mannen zijn vuilnis stickers zijn niet
tof.

Gerard NH: soms zijn uitingen uit emoties, die zijn meer reactionair dan een zwart wit beeld
van de wereld.

Jasper NB: het kan een grote stap zijn om aan de bel te trekken terwijl je je niet veilig voelt.

voor: 14
Tegen: 29
Onthouden: 7
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Amendementen

1
Lotte LB: was niet handig verwoord, dus neem dat mee.
voor: 37
tegen: 2
onthouden: 3

2.
Voor: 42
Tegen: 1
Onthouden: 1

3.
Lotta, beleidspunt verder geconcretiseerd.
voor: 41
tegen: 0
Onthouden: 1

4.
Lotte: iets meer inhoudelijk, kledingindustrie afval is een groot probleem, daar moeten we
wat mee doen.
Noal NN: hoe zou je deze handel willen stoppen?
Lotte: kleding die overblijft moet verplicht gedoneerd worden ipv verbrand.
Voor: 45
Tegen: 1
Onthouden: 1

5.
Xenia: we hebben meer genders nodig dan de twee die er nu staan.
Voor: 41
Tegen: 3
Onthouden: 2

6.
Guus: we krijgen een klimaatwet en ik wil dat dit voor 2025 geregeld wordt.
Voor: 42
Tegen: 0
Onthouden: 3
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9.
Xenia: zelfde als hij 5
Voor: 43
Tegen: 0
Onthouden: 4

10.
Xenia: Er moet een extra lid in de kandidatencommissie komen, zodat het LB een stapje
terug kan doen.
Voor: 36
Tegen: 2
Onthouden: 8

11.
Xenia: Er moet een mogelijkheid zijn om meer dan 1 kandidaat voor te dragen.
Voor: 42
Tegen: 2
Onthouden: 5

12.
Xenia: We willen dat het eerder bekend is bij de leden wie de tegenkandidaten zijn.
Voor: 40
Tegen: 1
Onthouden: 3

13.
Voor: 46
Tegen: 2
Onthouden: 0

14.
Voor: 44
Tegen: 1
Onthouden: 1

15.
Merel LB: eigen risico afschaffen
Bestuur: kunnen ons hierin vinden.

Voor: 38
Tegen: 4
Onthouden: 3

16.
Floris ZH: we zijn tegen soortisme. We zijn tegen de abstracte dierenrechten maar heel
concreet.
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Bestuur: taalgebruik niet heel duidelijk.
Wim: ken het punt, Hoe zit het met kleine dieren als insecten?
Floris: we kunnen het op niveau van intelligentie baseren en niet op soort
Max Overijssel: punt: onderdrukking DOOR de mens.

Voor: 25
Tegen: 16
Onthouden: 8

28.
Floris: bestuur zegt tussenstappen, maar ik vind het soms geen stap en soms stappen in de
verkeerde richting. We moeten onze energie steken in het afbreken van de industrie ipv van
binnenuit.
Bestuur: Het is heel belangrijk dat ons politieke programma stappen biedt naar die
afschaffing. Als we dit accepteren dan haalt het andere programmapunten onderuit. We
kunnen anders niemand overtuigen.
Floris:
Gaybe Overijssel: onverdoofd ritueel slachten moet vervangen door onverdoofd slachten.
Xenia: vind ook dat dat eruit moet
Dan Utrecht: het gaat hier om een alles of niets aanpak, maar dat is niet goed want de
huidige situatie moet ook worden verbeterd.
Voor: 5
Tegen: 34
Onthouden: 8

29.
Floris: geen compromissen sluiten over de ruggen van dieren. We moeten ons focussen op
de afschaffing ipv pleisters plakken.
Bestuur: strengere eisen dierentransporten, we moeten dit steeds een stapje moeilijker
maken.
Miroya: als ik een varkentje was zou ik liever in een goede truck zitten dan in een slechte
truck. het kost tijd
Gaybe Overijssel: Kaders worden gesteld, terwijl het niet eens hoort dat het bestaat. Airco of
niet!
Ryan NH: sluit me meer aan bij het bestuur. Het verwijderen van deze politieke punten
maakt ons programma minder sterk.

Voor: 8
Tegen: 35
Onthouden: 3

30.
Floris: dit zijn geen tussenstappen maar pleisters plakken.
Bestuur: Dit is misschien geen tussenstap, maar het moet er niet uit want wetten bestaan
met een naleving. We willen het erin houden, maar zagen het liever als aanpassing.
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Ilse ZH: PvdD dient ook amendementen in en die komen er soms door. Hoe kijk je hier
tegenaan?
Floris: Ik zie de lijn van PINK! anders dan die van de PVDD. We moeten ergens voor staan
en ik vind dat dat sterker moet.
Manuela ZH: ik vind het vaag, want er staat alleen de wet moet worden nageleefd. Waarom
mag dit er dan niet uit worden geworpen?
Bestuur: Het moet er iig in, optimaal of niet, het zijn handvatten om beter met dieren om te
gaan.
Daan Utrecht: ik wil toevoegen dat het soms mis gaat en in het nieuws komt en dat is goed
voor onze partij. Ik denk daarom dat controles goed zijn.
Gaybe Overijssel: dieren mogen geen onnodige stress, pijn en angst voelen, dat kan sws
niet.
Wim: algemene vraag, wat moet het politieke programma precies doen?
Voor: 11
Tegen: 31
Onthouden: 4

31.
Floris: ik had het als aanpassing moeten indienen.
Bestuur: livebeelden uit slachthuis moet duidelijk gericht worden naar consumenten. Er moet
ook een officiële instantie zijn die toezicht houdt. De overheid moet die schakels controleren.
Floris: De consumenten gaan waarschijnlijk wel wat doen ipv de overheid pleisters plakken.
Jeffery NH: Er is in mei een motie aangenomen hierover. Waarom nu dan nog een
amendement.
Bestuur: de overheid moet controleren op elke schakel.
Voor: 9
Tegen: 35
Onthouden: 1

36.
Floris: diersoorten worden hier voorgetrokken.
Bestuur: deze soorten worden niet voorgetrokken, maar ze worden heel specifiek gefokt.
Gaybe Overijssel: wij zijn voor een algemeen fokverbod. Dus soorten specifiek is niet goed
omdat je dan wat kan vergeten en dan wordt het tegen je gebruikt.
bestuur: eens, maar we zoeken een tekstuele verandering ipv eruit halen.
Voor: 8
Tegen: 34
Onthouden: 4

37.
Floris: Hier is het voortrekken duidelijker, maar moet gelden voor elk dier.
bestuur: wij zien het als voorbeeld. Dit is een duidelijk beeld voor tegen de bio-industrie.
Jasper NB: voor een houvast in debatten kun je ook een boekje met argumenten hebben.
Bestuur: interessant idee, maar nu is het politiek programma wel ons houvast.
Voor: 8
Tegen: 36
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Onthouden: 4

Nu gaan we lekker dineren!!!

Zondag 9 oktober

10:00 – 10:30 – Inloop

10:30 – 10:45 – Opening
We gaan pas beginnen en we gaan herhalen wat we hebben besproken gisteren voor de
mensen die hebben gemist. Er waren mensen niet. We hadden interessante onderwerp
gehad dat ging over Waternood en dat er hier ook in Nederland te kort is. We moeten ervoor
zorgen dat we in Nederland schoonwater hebben. We hebben het programmaboekje en we
gaan zo stemmen en en op de app kan je de stellingen zien. Met Inez zitten we in de raad
van Partij van de dieren. Is blij dat ze dag 1 heeft overleeft -Inez- Noem naam en afdeling
zodat het handiger is voor de notulist. Er is een onprikkelruimte en merchandise voor de
mensen die het nodig hebben. Wil je niet op de foto dan kan je dat melden bij de fotograaf.

Je kan vragen aan het landelijk bestuur. We kennen elkaar een beetje, maar je kan elkaar
nog leren kennen. Ook nieuwe leden kun je vragen stellen en naar de microfoon lopen. en
vraag ook gewoon. Stemmingen je hebt allemaal een pasje gekregen. En als je pasje in het
kastje doet en dan krijg je een groen lichtje en dan kan je stemmen. We hebben nu de
opening. We bespreken de agenda voor vandaag. Mensen hebben gestemd en gaan
akkoord met de agenda.

10:45 – 10:50 – Agenda
We bespreken de agenda en we moeten wachten totdat meer leden komen. We gaan een
teststemming doen. ‘Goedemorgen allemaal’. Mensen moeten op tijd komen.

Je kan op 1 drukken voor ja en 2 voor nee, 3 voor onthouden. Je kan op de C drukken. Er
wordt uitleg gegeven over hoe de stemming werkt. We sluiten de stemming. Er is nog een
test slide. We gaan weer stemming en het gaat nu open. Er zijn pasjes die niet doen en dan
moet je je hand opsteken. Stemming wordt gesloten. 3 mensen waren oneens. We gaan
verder. Inez verlaat het podium. Mensen kunnen alsnog binnen lopen. Verwachten wij nog
meer mensen? Er is geen pauze maar we wachten wel tot 10 voor 11 zodat mensen kunnen
binnenlopen.

10:50 – 11:20 – Ontzetting
We wachten totdat wij met de ontzetting bezig zijn. De powerpoint staat al klaar en mensen
zijn even met elkaar aan het praten. Er wordt nu voorbereid om te gaan beginnen.
Leonie: We hebben Antonius op het podium en kreeg er daar tijd voor en luister goed naar
elkaar.
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Antonius: Goedendag, hij zegt een quote. Ik zie een aantal bekende gezichten en nieuwe
gezichten. In plaats van vandaag wil ik praten over hoop en perspectief en politiek ongeacht
wie je bent., Vergeet niet dat je meer invloed hebt dat je denkt. Ik geloof in de goede
toekomst en dat PINK! kan groeien tot een grote jongerenorganisatie en ik heb verse ideeën
om dit te realiseren. Activiteiten en het veganistisch leven kan stimuleren. Ook als je
geïnteresseerd bent in de politiek en met behoud van kernwaardes kunnen we dit
opbouwen. De uitstoot van de vee-industrie zorgt ervoor dat we geen woning kunnen vinden
en droogtes.Wij moeten kunnen opstaan voor een duurzame toekomst van liefde en vrede.
Mijn naam is Antonius en ik maak mij kandidaat. Als je het karakter van mensen leert
kennen en dan moet je hem macht geven dank.

Dankjewel Antonius.

Bestuur: Xenia. Ik ben voorzitter van PINK! en ik ga over de ontzetting. Xenia leest een brief
op. In deze brief leggen we uit over de ontzetting overtreden van de wet. PINK!had een
gegevenslek gehad en dit gebeurde 2x. Antonius heeft de tweede keer een lek laten
gebeuren. We hebben geen idee hoe hij die gegevens toegang had. Hij had toegang tot de
gegevens en beschuldigingen en dit is allemaal strafbaar. Hij hielp de organisatie niet en
heeft gegevens gedownload. Penningmeester beschuldigt zonder reden. Er zijn meermaals
beschuldigingen gemaakt. Toelichting hebben we niet gekregen. Eerder werd er gekeken
naar wat er vandaan komt.

Onacceptabel gedrag. Onprettig werd de samenwerking met Antonius ervaren en er waren
meerdere meldingen. Meerdere gesprekken zijn gevoerd maar er werd negatief gereageerd.
Antonius moet met communicatie verbeteren en dat is niet gedaan. Daarom wordt
lidmaatschap ontzegd na negatieve communicatie.

Vragen en reacties:

Antonius: geld van leden is gebruikt om aandelen te kopen en penningmeester verdient te
veel geld terwijl leden in bijstand zitten. Er heerst een cul

Er wordt gevochten. Antonius valt penningmeester aan met tomaat. Hij heeft iets naar de
penningmeester gegooid. . Antonius wordt uit de zaal gezet. Niemand zag dit aankomen.
Leonie is aan het woord. Vinden jullie het oke dat het bestuur een momentje nodig heeft om
erover te praten.

Een momentje wordt genomen.
Antonius is buiten.

Mensen lopen weer naar binnen. Leonie: vraagt of mensen plaats willen nemen omdat het
heftig was voor iedereen. Deuren gaan sluiten zodat er ruimte is voor vragen. Het gaat om
de ontzetting en niet een voorzittersverkiezing. Bestuur heeft een klap gekregen en we gaan
daarna stemmen. Iedereen vraagt om discreet te zijn buiten PINK! en over twitteren.
Misschien krijgt de pers interesse. Hou het onder jezelf. Lotte is er, maar Xenia is van slag.
Microfoon wordt aangezet.
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Leonie: Ruimte voor vragen of wat je kwijt wilt en delen met anderen
Torben: Het spijt me dat het zo moet komen. Antonius heeft de wet overtreden wordt er een
aangifte gedaan\
Bestuur: Aangifte vonden we heftig omdat hij goede intentie had en gevolgen heeft voor hem
als persoon en hebben besloten om hem te ontzetten en de politie is op de hoogte gesteld
Torben: Het is goed om duidelijk te zijn wat de grens is. En wat is daar de grens van?
Bestuur: we kunnen goed om naar te kijken. We hebben geprobeerd om met gesprekken dit
samen op te lossen.
Bestuur: wordt emotioneel er moet nog nooit zo'n situatie ontstaan.
Er is een vertrouwenspersoon
Thijmen overijssel: Zou het bestuur nog aangifte doen tegen Antonius en hij heeft nog
steeds gegevens en kan gebruikt worden voor wraak.
Bestuur: het heeft weinig zin voor nu maar misschien wel voor de datalek en dat gaan we
volgende keer bespreken.
Thijmen: We moeten melden want stel je voor dat hij het ergens anders weer doet.
Bestuur ingelicht en komt niet meer in het gebouw.

Wouter Overijssel: Dit is heel erg schrikken en voor mensen kan een raar beeld ontstaan: is
er ooit eerder gebeurd en hoe vaak? Royering
Bestuur: Niet sinds ik hier ben

Sanne: algemene vraag, dit was een beroepsprocedure en dat in statuten in congres
besproken. We moeten de statuten zo goed moeten worden opgeschreven . Of bestuur hier
kan overwegen.
Bestuur: staat alles in de wet en we kunnen niet van afwijken maar we nemen dit wel mee.
Hoe kunnen we die een beter vorm kunnen geven.

Bestuur:Alles wordt bepaald door jullie en wat het bestuur moet doen. Dit is het hoogste
orgaan en er is een vertrouwenspersoon en praat hiermee. We maken met zijn allen die
keuze met ons of niet
Sanne: Voor leden die het verhaal niet kennen moeten stemmen en dat is lastig.
Bestuur We hebben 20 min Het wordt meegenomen

Live Limburg: Wat dit met lidmaatschap bij de Partij voor de Dieren.
Bestuur: We zijn in contact met PvdD maar we hebben geen invloed wat ze hebben gezegd.

Jeffrey noordholland: instellen van raad van beroep werd daar aan gedacht?
Bestuur: ja, daar werd aan gedacht maar het was nu een korte termijn.

Frank: Kan naar hem toe.
Emma: We zijn emotioneel en ik wil niet speculeren maar dat hij misschien nog hulp nodig
heeft en dit is niet iets wat je doet als je goed in je vel zit\
Bestuur: dat ligt niet aan bestuur maar politie misschien wel we gaan geen melding bij ggz
doen. Wel goed dat je er een punt heeft gemaakt
Nicole: IN PRINCIPE KAN HIJ NAAR EEN VERTROUWENSPERSOON.
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Joelle: over organiseren van acties want die worden op insta gepubliceerd mocht Antonius
ons contacteren en wat dan>
Bestuur: Je kan mensen uitsluiten op insta maar we kunnen over praten. In principe kunnen
we doorgaan. Wil je wat delen. dan kan je de ruimte krijgen en Bart ook een toelichting wil
geven.

Bart landelijk bestuur Partij voor de Dieren: wat gaat de moederpartij doen? Geen idee, er is
weinig aan te doen. We zoeken het nog uit het gaat om privacy redenen.
Bestuur: dankjewel en fijn dat bestuur er bij zijn

Bestemmingen:
Andere mensen moeten we binnen laten en stemmingen staan open. Xenia wordt
opgehaald. Mensen zijn aan het stemmen.

Leonie: iemand de mogelijkheid om te stemmen
Iedereen is voor en er wordt geklapt.
Leonie: het spreekt voor zich en mensen

11:20 – 11:35 – Pauze

11:35 – 11:40 – Voordracht kandidaten
Martijn gaat op het podium: Ik lees een brief voor.

Er wordt geklapt.
Leonie: Er zijn vragen?
Wouter Overijssel: Ben op de hoogte dat mensen hebben gesolliciteerd en hoe is die keuze
gemaakt om sommige niet overgedragen?
Bestuur: We hebben protocol gevolgd en sollicitatie gesprekken waren gevoerd en die de
criteria voldoen. 1 kandidaat kan maar geschikt zijn

Noord-Brabant: Heb je actief geworven?
Bestuur: als kandidaat hadden we mensen niet gecontacteerd omdat we niet neutraal
kunnen zijn en ook via landelijk bestuur contact opnemen maar dat hadden we niet zelf
gedaan

Ilse Noord-Holland: wat voor vragen heb je aan de kandidaten gesteld?
bestuur: ik had een coördinerend doel omdat hoe ga je om met bestuur en welke bijdrage ze
hadden. Dat is het ongeveer. we proberen heel kritisch te zijn en heeft hij tijd en actief zijn?
welke input in de pvdd en kijken naar belangen van kandidaat
Daan Utrecht: Er is gisteren aangenomen om meerdere kandidaten te nemen. Hoe zie jij
het?
Bestuur: Ik vind het goed dat er 2 kandidaten zijn.
Zuid Holland: hebben veel mensen gesolliciteerd? begeleid je of motiveer je om kandidaten
tegen kandidaat te stellen.
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Bestuur: er is een mogelijkheid als ze zich geschikt achten
Leonie: Kandidaat lid speech

Nicole: Ik werk sinds augustus fractiemedewerker geweest en was actief lid en ben
betrokken bij de organisatie. Via deze weg kwam ik er achter dat ik politiek leuk vind en heb
ik gesolliciteerd. Dankzij mijn functie heb ik veel geleerd en PINK! is heel actief geweest dan
dat ik dat ooit heb meegemaakt. Ik wil dit stimuleren omdat er veel talenten zijn in PINK!.
samenwerking met vorming en ontwikkelen voor politieke vormgeving. Wat willen leren
PINK!. fijn is dat je hier kan leren zonder consequenties en professionalisering van PINK!.
meer structuur omdat ik dat niet ben maar wel nodig hebt. Ik wordt hier heel blij mee dus
kies mij

Er wordt geklapt.

Vragen:
We willen kritisch zijn op de moederpartij en dubbel functies worden afgeraden en minder
kritisch zijn en hoe zie jij dat in de functie.

Nicole: ik snap de vraag en ik kan mij wel kritisch zijn in moederpartij en vind goed om op te
letten
Vivian Noord Brabant: Wil je iets nieuws aanbrengen over leren in PINK!?
Nicole: Ik vind het jammer dat er minder aandacht aan werd besteed en wil dat meer gaan
stimuleren want sommige hebben meer behoefte en PINK! academy gaan doen
Noord Brabant: wat ga je doen talenten binnen PINK! en daar ingaan maar hoe ga je dat
doen als ze weggaan naar PINK!
Nicole: we zijn jongerenorganisatie en we gaan mensen verliezen als ze 30 zijn en dat ze
dan naar de pvdd kunnen. we zijn ze niet kwijt want het heeft een versterkende werking kan
hebben en ik zie meer voordelen dan nadelen.

Gerard Noord-Holland: ik heb geen helder overzicht en hoe ziet het eruit stimulerende
activiteiten kan je daar overzicht geven? draag je mensen aan die iets kunnen betekenen?
Nicole: Die kunnen mooi samen gaan en hebben we veel geleerd en ik merk enthousiasme
en dat er veel goede ideeën zijn en dat we meer schrijfsessies kan organiseren voor
enthousiaste leden.
Leonie: willen mensen alvast klaar staan als ze vragen hebben.
Geen vragen meer.
Er wordt geklapt.
Xenia: ik woon in Utrecht en ben voorzitter geweest en wil het ook blijven. Ik wil deze speech
zeggen over de afgelopen 2 jaar. Ik wil jullie bedanken dat ik voorzitter mag zijn de mensen
die ik hier heb leren kennen. Het begon in de verkiezingstijd en dat ik mag overhandigen aan
een tweede kamerlid ik vond het best eng. als ik denk aan toen wist ik niet wat ik moet doen.
activisme en daadkracht en ik heb visie die had ik al en nu nog. inclusiviteit is mijn missie
ook al kreeg ik kritiek. ik heb het idee dat we de goede kant op gaan en doen wat het
congress mij opdraagt ik kan niet in mijn eentje besluiten. ik wil verbetering van band met
pvdd en professionaliseren
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ik wil door in de toekomst we zijn lekker bezig en ik kan veel betekenen voor poink en meer
zichtbaar is in de media. ik wil zorgen dat commissies sterker staan en leden inzetten voor
de beweging en stabiliteit. ik hoop dat je me vertrouwen voor een tweede termijn dankjewel
er wordt geklapt
vragen:
rosa noord holland: wat ben je trots op afgelopen 2 jaar
xenia: het was heel moeilijk en nu staan we hier
Marciano Noord-Holland: hoe zie je de toekomst, hoe bewandel je het pad?
xenia: ik ga ermee door omdat ik erachter sta en dat het om dierenrechten gaat en niet
alleen voor inclusiviteit
Gerard noord holland: je bent actief bij moederpartij wat kunnen we daar lang termijn doen
we hebben activisten zitten. wat zie je daar voor jezelf en wat is het voordeel van pvdd
Xenia: PINK! is een politieke organisatie eerst dan activisme en als je goede banden hebben
en kreeg je meer kans om mee te doen bij PVDD: als jongere kunnen wij ons mening delen
en dat is nu niet zo. De waarde van PINK! moet gezien worden door de moederpartij en als
gemeenteraadslid aan de slag willen dan kan dat.
Ilse Zuid-Holland: wat is het concreetste wat je gaat doen bij PINK!?
Xenia: ik ga slapen maar ik vind dit een lastige vraag ik denk dat ik dingen wil oppakken die
ik heb laten liggen. ik ben bezig met langsgaan naar middelbare scholen
Fee Noord-Brabant: binnen PINK! andere afdelingen veel uitloop omdat en wat is je advies
om het volhouden?
Xenia: weten wat bestuurslid inhoudt en ik heb veel passie voor PINK! en ik haal energie uit
en niet iedereen heeft dat.

Er wordt geklapt

Leonie:We gaan stemmen. Pak je pasje erbij. We gaan stemmen over bestuursleden.
Stemmen: 46 stemmen voor 1 tegen
er wordt geklapt
verkiezing voorzitter: 43 staan voor 5 tegen
Iedereen klapt.
Xenia is voorzitter

Leonie:We gaan even pauze, straks gaan we verder met amendementen.

Leonie:We beginnen. We gaan nu stemmen voor amendementen die het bestuur goed
heeft gekeurd. Geen vragen of opmerkingen. Als je qr code had dan kan je daar lezen.

Muziekles 7:
voor: 45
Tegen: 1
onthouden: 4
8. bescherming
aangenomen

17 dierenrechten
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aangenomen

18
aangenomen
19. 1.
aangenomen
20.2.
aangenomen

21
aangenomen
22
aangenomen
23
aangenomen
24
aangenomen
25
aangenomen
26.1.
aangenomen
27.2
aangenomen
32.7
aangenomen
33
aangenomen
34
aangenomen
35
aangenomen
39
aangenomen
40
aangenomen
41
aangenomen
48
aangenomen
51
aangenomen
53.1
aangenomen
56.2
aangenomen
58.1
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aangenomen
59.2
aangenomen
60
Nicole: Er is een ander amendement en deze bewoording vinden wij beter. 57 lijkt erop.
aangenomen
67
aangenomen
68
aangenomen
69
aangenomen
70
aangenomen
72
aangenomen
73
aangenomen
74
aangenomen
77
aangenomen
78
aangenomen
79
aangenomen
80
aangenomen
81
aangenomen
83
aangenomen
84
aangenomen

Einde stemming en er wordt geklapt.
Leonie: Vertelt wat er op de planning staat.

14:00 – 14:15 – Partij voor de Dieren: Gerard Kuipers

Ines:Welkom na de pauze en legt de planning uit. Die kondigt Gerard aan.

Gerard Kuipers: Bedankt dat hij mag spreken. Hij legt het plaatje in presentatie uit,
Nederlands water, ter inleiding van zijn speech. ‘Wie ben ik’ praatje: hij komt uit Groningen,
is partijlid sinds 2004 en nu penningmeester van het partijbestuur.
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Hij gaat vertellen over de structuur van PvdD en wat ze doen als partijbestuur. Ook over de
ervaring in de waterschappen, wat doet PvdD daar? Legt uit welke organen PvdD kent:
afdelingen, de vereniging, de partij, neveninstellingen, commissie van beroep en commissie
van advies etc. . De vereniging heeft een partijbestuur en zij besturen de vereniging middels
het congres. Er zijn binnen de vereniging van de partij ook afdelingen. Gerard vertelt hoe de
selectie daarvoor gaat en legt uit dat daar waar er geen afdelingen zijn, er vaak wél ook
werkgroepen zijn. Hij vertelt hoe werkgroepen hun gemeenten ondersteunen met hulp van
Landelijk bestuur. Er volgt een uitleg wie er in het partijbestuur zitten. Wat doen zij dan
allemaal: congressen organiseren en de inhoudelijke agenda daarvan,
verkiezingsprogramma’s schrijven, ze ontwikkelen de partij (wat doe je met veiligheid,
privacy, integriteit etc.), bereiden de partij uit en optimaliseren. De organisatie moet
meegroeien met haar leden. Ze moeten zich ook verantwoorden naar het ministerie en
neveninstellingen, denk hierbij aan het indienen van de jaarrekening en activiteitenplan.
Dan het partijbureau; wat doen die? Trainingen organiseren, acties organiseren,
administratie, contact met leden en niet leden (wat niet meteen voor Tweede Kamer is komt
bij het partijbureau). Wat zijn de fracties en waar zitten die? Fracties zijn in principe een
zelfstandige unit met een eigen bestuur. Leden worden gekozen via de partij en dragen partij
idealen uit, maar het partijbestuur heeft verder niet veel te zeggen over wat zij doen.
Neveninstellingen zijn: PINK!, NGPF, APF. Gerard heeft een slide van Xenia gepikt die zij
had tijdens het congres van Partij voor de Dieren: “inspirerend praatje over ledenparticipatie”
staat er op. Hij ervaart goed contact met PINK! en is blij met veel actieve PINK!’ers en vind
het ook fijn dat er doorstroommogelijkheden zijn. Hij motiveert ook iedereen om bij een
fractie actief te worden.

Ines: Gerard je bent eigenlijk over je tijd heen

Gerard: “Oh, even kijken wat we dan met de waterschappen doen!” Hij vertelt nog kort over
de bijdrage van de partij aan een wereldwijde dierenbeweging. En wat betreft
waterschappen: 17 zetels in 7 waterschappen, hopelijk snel meer daar heeft Gerard wel
vertrouwen in. Hij vertelt over waterkwaliteit, dat het beter moet; denk afval, gif, hormonen
etc. in ons water. En waterkwantiteit: daarover hebben we verschillende meningen met
boeren. Het waterpeil hoog is beter voor dier en natuur, boeren zien die liever laag voor de
landbouw. Vervolgens legt hij een dilemma uit: hoe gaan we diervriendelijk om met de
muskusrat en legt hij casussen uit omtrent wateronderhoud. “Dat was even in vogelvlucht
omdat Ines haast heeft haha.”

Ines: In de pauze mag Gerard aangesproken en bevraagd worden. (Hij knikt instemmend.)
Ines: aangekomen bij onze tweede spreker Marinel van Walsum uit Brabant.

14:15 – 14:45 – Spreker: Marinel van Walsum

Marinel: Bedankt dat ze er mag zijn, ze vindt het wel spannend en uit haar comfortzone. Ze
gaat praten over water en verdroging, gekoppeld aan het rapport ‘zonder water geen later’.
Als het te snel gaat moeten we het even zeggen, ze praat snel als ze enthousiast is. Cynthia
vult aan met wat het rapport globaal inhoudt en waarom Brabant het heeft opgesteld.
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Marinel is ondernemer. Is bij veel zakelijke ‘vieze’ bedrijven actief geweest en heeft toen
(daardoor) haar keuzes heroverwogen en de overstap gemaakt naar agroforestry,
voedselbossen, permacultuur, Brabants Landschap. Marinel is gek op zandpaden.
Brabantse turfvaart stond droog omdat het Brabantse grondwaterpeil sinds 1950 meters is
gezakt. Als we het beleid niet aanpassen, is er in de toekomst geen drinkwater meer. Er is
water genoeg dus de Brabantse droogte is gek. Ze legt uit waar het 'genoeg' water vandaan
komt en dat een groot Brabants drinkwaterbedrijf dit overtollig opgebruikt. Ze zoekt de
aantallen op die Refresco (het bedrijf) oppompt aan grondwater voor hun frisdrankfabriek in
Maarheeze. Marinel wordt hier boos van. In het rapport staan veel ad hoc maatregelen. Ze
legt de problemen voor water in onder andere aspergelandbouw uit. Ze vertelt hoe je kan
opkomen voor akker-verboden zodat we onttrekking tegen kunnen gaan. Zie je een bordje
akker verbod maar wel een slang de grond in? Meldt dit! (bij het waterschap zij hebben
eigen handhaving). Ze legt uit wat onttrekking is met anekdotes. Onttrekking is ook slecht
voor waterleven. Reigers weten wanneer het water op is en gaan dan jagen, de prooi
beestjes maken dan geen schijn van kans. Ze vertelt waar water nog meer onnodig of te
veel heen gaat in de onttrekkingsperiode. Onttrekking op een foto in de presentatie: het
meest schrijnende is dat het een gifkar is. Een boer huurt hem in als loonwerker. Door
toenemende waterproblematiek en waterintensieve teelt moet er veel minder water gaan
worden verbruikt door de landbouw. Er wordt van perceel naar perceel geregend, dit mag
gewoon maar is erg schadelijk. Marinel wordt er heel verdrietig van. Er is een kleine 40.000
kilometer aan watergangen in Brabant, dat is bijna de wereld rond. Ze stelt voor om
bijvoorbeeld bij de PS verkiezingen een droogtefonds te starten om de problemen aan te
pakken. Ze promoot natte extensieve landbouw. Als je een beek of een sloot laat meandeen
dan heb je meer adaptiviteit en als je ook gewassen toevoegt, bevorder je ook nog de
biodiversiteit.

Ines: Je tijd is bijna op.
Marinel: Gauw naar de toekomst: minder onttrekken, minder industrie, beter omgaan met de
toekomstige drinkwatervraag, meer aanvullen! De WC doorspoelen met drinkwater kan echt
niet meer. Ze laat nog groene bufferzones zien waar ze erg voorstander van is als deel van
de mogelijke oplossing. Ze promoot Permacultuur als gouden oplossing. Tijd voor vragen.

Vivian Brabant: schokkend dat machines vissen opzuigen en wat ermee gebeurt doen jullie
daar iets mee?

- Er is geen regelgeving voor loonwerkers maar anders treedt het waterschap op.
Cynthia laat dit probleem terugkomen in het verkiezingsprogramma voor de WS.

Jeffrey Marciano Kortram-Nijman Noord Holland: Hoe is het nu gereguleerd met
wateronttrekking en welke toezichthouder faalt hier?

- iedere malloot mag zijn slang in de sloot hangen tenzij er een onttrekkingsverbod
heerst. Het oplossen en bij wie is lastig. Je kan bellen en dan moet de handhaving
van WS komen kijken maar dan is de onttrekker vaak al weg. Foto’s van kentekens
zijn een tip maar dat weet wel iedereen dan gelijk. Er is een app voor: een perceel
wijzer app voor meldingen.

Jeffrey: met PINK! iets voor doen

Sanne Brabant:Wat is nou jouw functie als ondernemer?
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- gewoon zakenvrouw, ze vindt dit gewoon heel erg en pijnlijk en is begonnen met dit
probleem bestrijden uit passie en zorg. Indirect is dit ook heel slecht voor
dierenlevens en biodiversiteit. Ze wil ons motiveren om ook bezorgd te raken
hierover.

Sanne: vertel meer over bufferzones?
- Laat zien adhv plaatjes in de presentatie.

Miroya Overijssel: hoe wil je permacultuur implementeren in WS?
- Leven in de bodem zorgt ook voor goede biodiversiteit en natuur. Een goede bodem

is alles. Dus niet die mestinjecties en die zware trekkers erover en water dan
aftappen. Kijk de docu ‘kiss the ground’ allemaal voor een uitleg bij deze vraag. Zorg
voor de bodem is zorg voor alles op de bodem.

Thijmen Overijssel: wat is de verhouding tussen alles wat te veel water gebruikt, van boer
tot huishouden etc.?

- allemaal even belangrijk maar het probleem is dus ook echt oplosbaar als we op elk
vlak

Jasper Brabant: In de bio industrie: als er een periode veel droogte is, is illegaal onttrekken
misschien aanlokkelijk voor boeren? Is er gedacht aan compensatie?

- Dat is waar het probleem begonnen is. De bio industrie is niet de directe aanleiding
maar we moeten er zeker vanaf het is wel slecht hiervoor. ( dit is vaag maar was niet
te volgen)

Ines: Rondt af en kondigt cadeautjes voor Marinel en Gerard aan. Nicole en Xenia geven
die vervolgens. Ines kondigt korte 10 min pauze aan.

14:45 – 15:00 – Pauze

15:00 – 16:15 – Moties en Amendementen

Ines: we gaan verder met de amendementen zonder positief advies, Ines legt uit hoe de
stemprocedure zal verlopen.
amendement 38.
Nicole: vat inhoud amendement samen.
Manuela Zuid-Holland: vindt de verwoording van de zin niet mooi. maar ze zegt ook dat dat
evt volgende keer kan worden aangepast.
Ilse Zuid-Holland: waarom niet inhoudt gewoon behouden, wat waren de overwegingen.

- Nicole vond de huidige punten onvolledig.

Jasper Noord Brabant: waarom zakgeld en niet gewoon geen geld.
- dat voelt als afschaffing van koningshuis, het gaat hier om oplossing totdat het is

afgeschaft.
voor:36
tegen: 6
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onthouden: 4
aangenomen.

amendement 42:
Wat Floris wil bereiken is dat het gebruik van dieren als vermaak helemaal weg moet en dus
geen regels voor dieren als vermaak, maar helemaal weg.

Nicole:Waarom vervanging en geen toevoeging?
Floris struikelt over het woord dierenwelzijn
Ilse: Heeft het negatief advies ook te maken met een beleidspunt ervoor?
Nicole: nee

voor:20
tegen:17
Onthouden: -
aangenomen

amendement 43:
Nicole licht toe. Niet alleen seksualiteit is inclusiviteit maar ook dingen als gender. etc.
Ilse Zuid Holland : wat wordt er bedoeld met “didactische”?
Nicole: school mag niet zomaar bepalen wat ze lesgeven, daar is regelgeving voor.
Job Overijssel: huidskleur en afkomst is moeilijk in te passen in biologielessen. Kan er
geen extra kopje bij nog?
Nicole: dat heeft ze geprobeerd juist binnen de juiste amendering

voor:35
tegen:2
onthouden: 7
aangenomen

amendement 44:
Floris: zelfde als vorige amendement dieren moeten niet worden opgesloten voor vermaak.
Nicole: Negatief want tweede zin is niet in lijn met de rest van het programma en de uitleg
van een publieksboerderij mist, zo is het niet toegankelijk en geen versterking.
Floris: Dieren zoals mensen kun je soms wel nodig moeten opsluiten. Verder eens.
Fee Schot Brabant: moeten we alles steeds benoemen als het al in het kopje staat?
Nicole: ja daar ging het niet om, we wilden de hele desbetreffende tweede zin liever niet
erin.
Noami Noord Nederland: wat doen wij aan conservatisme?
Ines: dit gaat niet over het amendement
Nicole: is een ander amendement voor. We zijn hier voor als het dieren echt kan redden.
Gaby Overijssel: leest het oude beleidspunt voor en vind het niet rijmen met de rest van het
programma en wil het zo snel mogelijk weg hebben.
Nicole:We willen dat wel aanpakken inderdaad maar niet met dit amendement op deze
manier.
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Thijmen Overijssel: Nieuwe en Oude punt niet ideaal. Wil liever dit amendement dan het
oude omdat het beter is.
Nicole: nee
Fee Brabant: Fee wil liever wel imperfecte dingen ook toestaan wil geen trend hierin.
Gaby: als we er nooit wat mee doen dan maar deze

voor:21
tegen:19
onthouden: 8
aangenomen

amendement 45:
Floris legt uit
Nicole: te vaag wat er wordt bedoeld maar oordeel congres. Formulering kan beter maar we
zijn niet tegen.
Floris vindt het wel helder genoeg. Moet in de context ok zijn.

voor: 20
tegen:17
onthouden:12
aangenomen

amendement 46:
Nicole legt strekking uit.
Jeffrey Noord Holland: waarom gastlessen en niet belangenorganisaties.
Nicole: Het is een voorbeeld, zo staat het er ook.

voor:38
tegen:-
onthouden:8
aangenomen.

amendement 47:
Floris: hele principe dierenboerderijen aanpassen is de wens
Nicole: kunnen ons er in vinden maar wat is een publieksboerderij leg dat uit.
Noami Noord Nederland: is het niet handig dat in kinder- en zorgboerderijen wordt
aangeleerd hoe je met dieren omgaat?
Floris: Het kan helpen bij educatie van menselijke kinderen en dat staat er ook al in.

voor:29
tegen:9
onthouden:10
aangenomen

Amendement 49:
Nicole: Het was een draak van een zin dit is gefixt.
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voor: 41
tegen: 2
Onthouden: 3
aangenomen

amendement 50:
Floris: paardrijden moet worden verboden maar hij wil het pleisters plakken met regels
daarvoor weg en wil het radicaler.
Nicole: negatief want we zijn wel voor welzijnsverbeteringen tot er een verbod is en niet
alleen het verbieden zelf. En het moet over meer dan alleen het berijden van paarden gaan.
Het is een goed punt, maar niet als vervanging.

Jasper Brabant: komt met een sport die niet paardrijden is maar wel leed.

Gerard Noord Holland: Hij is tegen paardensport maar hij kan zich voorstellen dat paarden
soms ook echt een compagnon zijn en dan het leuk vindt om mee te gaan met zijn mens dus
hij vindt het te ongenuanceerd.

Floris trekt het amendement in.

amendement 52:
Nicole: leesbaarder gemaakt.

voor:41
tegen:1
Onthouden:3
aangenomen

amendement 54:
Nicole licht toe. inclusievere formulering

voor:38
tegen:
onthouden:6
aangenomen

amendement 55:
Nicole heeft 2 punten samengevoegd die t zelfde waren.

voor:40
tegen:1
onthouden:5
aangenomen

amendement 57 ingetrokken.
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amendement 61:
Nicole: Koning verdient geen hoofdletter.
Noah Noord Holland: Aarde doen we nu ook soms met een hoofdletter dus grammaticale
regels boeien niet.
Daan: maakt grapje

voor:38
tegen:4
onthouden: 4
aangenomen

amendement 62:
voor:40
tegen:4
onthouden:4
aangenomen

amendement 63:
Nicole licht toe. betere verwoording

voor: 43
tegen:1
onthouden:3
aangenomen

amendement 64:
Nicole: technische wijziging

voor:44
tegen:-
onthouden:2
aangenomen

amendement 65:
Nicole licht toe dat m/v/x vaak niet gevraagd hoeft te worden.
Ilse Zuid Holland: wat wordt bedoeld met relevant?
Nicole zegt o.a. medisch.

voor:42
tegen:2
onthouden:3
aangenomen.

amendement 66:
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Floris: Het gaat om huis/gezelschapsdieren fokken. Fokken moet helemaal weg, er is geen
welzijn bij fokken.
Nicole: negatief, eens met het punt maar niet als vervanging maar als toevoeging.
Tussenstappen zijn wederom relevant in onze ogen.
Ronan Noord-Holland: staat verbieden fokken al in het programma?
Nicole: weet ze niet zeker, wel bij de bio industrie, dat weet ze.
Jasper Brabant: fokken, hulp en blindengeleidehonden. Hoe ziet indiener dit?
Floris: Soms zijn mensen inderdaad afhankelijk dus kan een aanvullend amendement
worden.
Gaby Overijssel: Vind de tussenstappen niet goed. Probleem met de verwoording. Graag
er uit.
Nicole: Deels eens maar er gaan nu 5 punten uit, sommige zijn nodig.

voor:13
tegen:26
onthouden:9
verworpen

amendement 70:
Floris licht niet toe.
Nicole, niet oneens maar waarom vervanging en geen toevoeging.

voor:23
tegen:20
onthouden:4
aangenomen

amendement 75:
Merel: uitleg inhoud- stap richting toegankelijkheid
Nicole: eens maar Oordeel Congres

voor:40
tegen:3
onthouden: 3
aangenomen

amendement 76:
merel: technische verbetering
Nicole: eens

voor:41
tegen:-
onthouden:3
aangenomen

amendement 82:
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Ronan: Licht problemen in transzorg toe.
Nicole: Eens, maar is een tussenstap voor uitgangspunt kortere/ helemaal geen wachtlijst
en specialistische transzorg moet dat gaan doen, druk op huisartsen is misschien niet
ideaal.
Ronan: eens bestuur maar blijft bij diens punt en nuanceert
Sanne Brabant: tussenstappen zijn bij dieren belangrijk zegt bestuur dus ook ook voor
mensen!

voor:39
tegen:5
onthouden:3
aangenomen

amendement 85:
Jasper van Loo: legt diens amendement uit. afval en kinderarbeid. Maar snapt ook
bestuursadvies, wil toch behouden en later aanscherpen.
Nicole: we zijn het eens maar praktische bezwaren. oordeel congres.

voor:27
tegen:13
onthouden:8
aangenomen

amendement 86:
Jasper: Hij heeft zelf de verkeerde terminologie gebruikt maar legt toch uit wat hij bedoelde.
teruggetrokken.

amendement 87:
Jasper: Meldplicht duurzaamheidsmaatregelen volstaan niet. We moeten uitstoot gaan
aangeven en registreren.
Nicole: eens maar moeilijke formulering. De motivatie staat in het beleidspunt.
Max Brabant: vraagt opheldering van formulering.
Jasper legt uit

teruggetrokken

amendement 88:
Jasper: legt het amendement inhoudelijk uit.
Nicole: eens maar niet toegankelijk verwoord.

voor:26
tegen:11
onthouden:9
aangenomen

amendement 89:
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Guus: Het is belangrijk om te kunnen stemmen vanaf 16 jaar. Juist met huidige idealen in
deze generatie en wij hebben last van de toekomst.

voor:36
tegen:9
onthouden:3
aangenomen.

amendement 90:
Job: belangrijk bodem zoveel mogelijk open te houden. dus vergunning voor tegelen.
Nicole: negatief het idee is leuk maar het is hoe die er nu staat een fiscale maatregel en niet
onderbouwd. het is onduidelijk wanneer dit geldt, omgevingswet doet hier ook iets mee.
Thijmen: kan de spelling aangepast worden? er zit een grote spelfout in.
Nicole: kan aangepast
Ronan Noord Nederland: maakt zich druk om druk op gemeenten

voor:10
tegen:24
onthouden:11
verworpen

amendement 91:
Nicole: Dit voegt toe dat elk openbaar toilet maandverband aanbiedt. Het is alleen niet
helemaal correct verwoord maar inhoudelijk eens.
Jeffrey Noord Holland: welke wc’s
Nicole: openbare toiletten
Vivian Brabant: moet er iets bij dat het gaat om duurzaam maandverband?
Nicole: volgend congres amenderen?

voor:33
tegen:7
onthouden:8
aangenomen.

16:15 – 16:30 – Pauze

Ines: We skippen de pauze.
Floris: bedankt voor alle aangenomen dierenrechtenwerkgroep amendementen.

16:30 – 16:45 – Bestuurswissel

Xenia: wil stilstaan bij 2 bestuursleden. Ilse ex-bestuurslid politiek. Lieve speech.
en Ellinoor maar dat afscheid is niet op congres publiekelijk (thx Xenia minder ongemak voor
mij je bent lief whoo)
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16:45 – 16:50 – Afsluiting

Ines en Leonie: Bedanken de organisatie en het Landelijk Bestuur. Geef je pasjes terug en
de button als je die niet wilt houden.
Leonie: blij dat ze weer was uitgenodigd. Wil best nog een keer.
Ines: roept iedereen op om lekker activistisch te worden en geeft complimenten aan de
leden.

Miroya: Cadeautje en bedankje voor de dagvoorzitters. Introduceert het voorjaarscongres
“grenzen aan de groei” en data. Je mag na de foto nog hier chillen en willen er misschien
lieve mensen helpen met opruimen.

16:50 – 17:00 – Groepsfoto


